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PROCES–VERBAL
încheiat astăzi, 17.12.2019, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu. 

Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 27  de consilieri jude eni.ț
Lipsesc  motivat  domnul  consilier  Andronache Marcel,  doamna  consilier  Pascu Ionela-Ancu a,ț

domnul consilier Rujan Dumitru i domnul consilier Mar alic Jaro Norbert. ș ș
Şedinţa  a  fost  convocată prin  Dispoziţia  nr.452/11.12.2019, comunicată domnilor  consilieri  în

scris  prin  adresa  nr.IV/23.027/11.12.2019,  potrivit  art.178  alin.(1)  i  art.179  alin.(1)  din  Codulș
administrativ, completat ulterior, invitaţilor prin adresa nr.I/23.002/11.12.2019 şi s-a adus la  cunoştinţă
locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 12.12.2019.

Participă de drept domnul secretar general al judeţului Darian Ciobanu.
Participă  ca  invitaţi:  doamna  prefect  Floren a  Maria  Albu,  reprezentanţi  ai  instituţiilorț

subordonate  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  reprezentanţi  ai  aparatului  propriu  al  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin, precum i reprezentan i din partea mass-mediei. ș ț

Ordinea de zi a fost anunţată i publicată în presă.ș

Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect  de hotărâre privind  aprobarea contului  de execuţie   al bugetului  propriu al Judeţului

Caraş-Severin  şi a  contului  de execuţie  al  bugetului  centralizat  al  instituţiilor  publice  şi  activităţilor
finanţate integral sau parţial din venituri proprii, pe trimestrul IV, 2019.

2.Proiect  de hotărâre privind  rectificarea bugetului propriu al Jude ului  Cara -Severin,  pe anulț ș
2019.

3.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Jude ean  Cara -Severinț ș
nr.57/24.04.2019 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin şi a bugetelor
de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin i finanţate de către acesta pe sursa A, pe anul 2019, modificată i completată.ș ș

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Jude ean nr. 59/24.04.2019 privindț
aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli  al Spitalului  Jude ean de Urgen ă Re i a,  instituţie  de subț ț ș ț
autoritatea Consiliului Judeţean i finanţată de către acesta pe sursa F, pe anul 2019, modificată.ș

5.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Jude ean  Cara -Severinț ș
nr.60/24.04.2019 privind aprobarea bugetelor de venituri i cheltuieli ale instituţiilor si serviciilor publiceș
de sub autoritatea Consiliului  Judeţean Cara -Severin i finanţate de către acesta pe sursa G, pe anulș ș
2019, modificată i completată.ș

6.Proiect  de  hotărâre  privind  prelungirea Acordului  de  Cooperare  încheiat  între  Unitatea
Administrativ  Teritorială  Jude ul  Cara -Severin,  prin  Consiliul  Judeţean  Cara -Severin,  Unitateaț ș ș
Administrativ Teritorială Municipiul Re i a, prin Consiliul Local al Municipiului Re i a i Unitateaș ț ș ț ș
Administrativ  Teritorială  Comuna  Văliug,  prin  Consiliul  Local  al  comunei  Văliug,  în
vederea  dezvoltării domeniului  schiabil  din zona Semenic-Crivaia,  precum i a turismului  pentruș
practicarea  schiului  şi  a  altor  sporturi  de  iarnă,  înscrise  în  strategia  na ională  de  promovare  iț ș
dezvoltare turistică,  aprobat prin  Hotărârea Consiliului Jude ean Cara -Severin nr. 194/20.09.2017, cuț ș
modificările i completările ulterioare.ș
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7.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  i  completarea Hotărârii  Consiliului  Judetean Cara -ș ș
Severin nr.12/09.01.2019 privind  aprobarea salariilor  de bază pentru func ionarii  publici  i personalulț ș
contractual din cadrul Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caras-Severin.

8.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judetean  Cara -Severinș
nr.165/27.07.2017  privind  aprobarea  organigramei  i  a  statului  de  func ii  ale  Spitalului  Jude ean  deș ț ț
Urgen ă Re i a,  cu modificările ulterioare.ț ș ț

9.Proiect  de hotărâre pentru modificarea  i  completarea Hotărârii  Consiliului  Jude ean Cara -ș ț ș
Severin  nr.110/31.05.2017   privind   aprobarea  programului  audientelor  acordate cetă enilor  de  cătreț
pre edintele, vicepre edin ii i consilierii jude eni, modificată i completată.ș ș ț ș ț ș

10.Proiect de hotărâre privind  aprobarea efectuării în anul 2020, a concediului de odihnă anual
neefectuat  în  anul  2019,  de  către  preşedintele  i  vicepre edin ii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,ș ș ț
domnul  Silviu  HURDUZEU,  domnul  Ionu -Mihai  POPOVICI  i  domnul  Constantin-Flaviusț ș
NEDELCEA.

11.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Programului  manifestărilor  culturale  şi  activităţilor
metodice ale Bibliotecii Judeţene ”Paul Iorgovici”Caraş-Severin, pentru anul 2020.

12.Informare  privind  situa ia  personalului  angajat  la  Direc ia  Generală  de Asisten ă Socială  iț ț ț ș
Protec ia Copilului Cara -Severin, în perioada 01.01.2018-30.11.2019.ț ș

13.Informare privind situa ia Centrului de Management Integrat al De eurilor  Lupac.ț ș
14.Întrebări. Interpelări.

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Bună ziua, tuturor! Înainte de a începe edin a, o să vă rogș ț
să  păstrăm împreună  un  moment  de  reculegere  în  memoria  celui  care  a  fost  Haralambie  Cotarcea,
consilier jude ean, senator, membru în ATOP. ț

(Se păstrează un moment de reculegere.)
*

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Mul umesc. Dumnezeu să-l odihnească! i tot înainte de aț Ș
începe edin a, o să-l rog pe domnul doctor Purea să ne prezinte cadoul pe care ni l-a oferit, pe lângă Moș ț ș
Crăciun cu daruri multe care ne aduce i bani la  Consiliul Jude ean. Nu e Guvernul, domnul Coajă, sta iș ț ț
lini tit,  ci,  domnul  Purea  ne-a  oferit  un  cadou.  Domnul  doctor,  mul umim  mult  pentru  carteaș ț
dumneavoastră. Să ti i că m-am uitat, am răsfoit-o acum câteva minute. Primul lucru pe care vreau să-lș ț
spun, e că, spre deosebire de ceilal i oameni politici care scriu căr i, cartea dumneavoastră este mult maiț ț
groasă i cu siguran ă mai consistentă. Vă mul umim mult de tot! Vă rog.ș ț ț

Domnul  consilier  Purea  Paul:  Bună  ziua!  Mul umesc  i  eu,  domnule  pre edinte,  pentruț ș ș
posibilitatea  asta  de  a  oferi  un  cadou  colegilor  no tri,  într-adevăr,  cum spunea i,  acum,  în  Ajun  deș ț
Crăciun. Este cartea mea de suflet, ”Sancte Johannes Hospital”, ”Sancte Johannes” i nu ”Iohannis”, nuș
are nimic cu numele de Iohannis, ”Între cruce i bisturiu”. Este, de fapt, încununarea activită ii mele deș ț
peste un sfert de secol ca i chirurg i ef de clinică  în Germania  i o invita ie  pentru dumneavoastră,ș ș ș ș ț
pentru to i, pentru a o citi. Sunt convins că după ce a i început primele pagini, sper cel pu in, nu că nu oț ț ț
să o lăsa i din mâini,  dar, categoric, eu cred că o să reveni i în fiecare seară i o să citi i din ea, de ce?ț ț ș ț
Pentru a vă informa. Sunt noută i despre care încă nu tim noi, românii de aici,  dacă nu am trăit pe viuț ș
acolo în Germania, în legătură cu sistemul, cu organizarea sistemului de sănătate german. Mai mult decât
atât, cu zbuciumurile i cu tevatura unui doctor, a unui medic, în spe ă, a unui chirurg care a intrat în acelș ț
sistem de sănătate german. Citi i-o, cred că o să vă facă plăcere! Este, de fapt, romanul autobiografic alț
meu ie it pu in din canoanele acelea închistate ale genului, ale romanului propriu-zis, mai mult în sensulș ț
unei memorialistici sau a unui eseu căruia am vrut să îi  dau i o tentă cât mai literală.  Vă mul umescș ț
foarte mult. Sărbători fericite la toată lumea!

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Vă mul umim, domnul doctor. (ț Aplauze.) i bănui că e doarȘ
începutul! O să mai urmeze i alte căr i ale dumneavoastră. Mul umim. Revenim la ale noastre. edin aș ț ț Ș ț
este legal constituită. Lipsesc motivat domnul Andronache i doamna Pascu, sunt în concediu medical,ș
domnul  Rujan  este  în  concediu  de  odihnă,  domnul  Surdu  tocmai  ce  a  apărut,  iar  domnul  Mar alicș
probabil  că întârzie.  Deci suntem statutari.  Domnul secretar, procesele-verbale ale edin elor din lunaș ț
noiembrie.

Domnul secretar general al jude ului ț Ciobanu Darian: Mul umesc, domnule pre edinte. În mapeț ș
ave i două procese-verbale. Primul proces-verbal încheiat cu ocazia edin ei extraordinare din data de 7ț ș ț
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noiembrie 2019, dacă l-a i parcurs, dacă ave i amendamente? Dacă nu, cine este ”pentru”? Împotrivă?ț ț
Ab ineri? Nu sunt. i al doilea proces-verbal încheiat cu ocazia edin ei ordinare din data de 28 noiembrieț Ș ș ț
2019, la fel,  dacă ave i amendamente, propuneri? Dacă nu, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nuț ț
sunt. Mul umesc.ț

Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Da. Mul umesc, domnul secretar. Înainte de a vă supuneț
aprobării ordinea de zi, o scurtă informare vreau să vă fac, vă spuneam, legat de Mo  Crăciun că a venitș
la Consiliul Jude ean. Am câ tigat procesul cu Aeroportul. O să vă dea domnul secretar, mai multe detalii.ț ș
Îi felicit pe colegii mei de la Direc ia Juridică i pe domnul secretar, pentru acest lucru. Dacă vă aduce iț ș ț
aminte, am pornit la începutul mandatului cu o primă sentin ă prin care noi trebuia să plătim  Societă iiț ț
Aeroportul,  aproape  8  milioane  sau  peste  8  milioane.  Am  reu it  să  câ tigăm.  Am  dat  în  judecatăș ș
societatea pentru neplata redeven ei.  Am câ tigat, este o solu ie definitivă.  Societatea trebuie să achiteț ș ț
Consiliului  Jude ean  o datorie  de peste 1 milion  200.  Am luat  legătura cu  domnul  Olariu,  în  zileleț
următoare,  l-am invitat  la  Consiliul  Jude ean,  pentru  a  discuta  acest  aspect,  obligativitatea  pe  careț
Societatea Aeroportul o are de a achita datoria, redeven a, către Consiliul Jude ean. Domnul secretar, văț ț
rog.

Domnul secretar al jude ului  ț Ciobanu Darian: Mul umesc, domnule pre edinte. A i subliniat  înț ș ț
mare cam toate aspectele.  Acum,  noi am câ tigat  pe o procedură specială,  în  sensul  că fondul a  fostș
tran at  definitiv  prin  trei sentin e,  două  ale  Tribunalului  i  una  a  Cur ii  de  Apel.  Am  câ tigat  pe  oș ț ș ț ș
procedură specială a ordonan ei de plată. Ini ial,  am pierdut la Tribunal,  pe o excep ie, i anume, că înț ț ț ș
contractele  administrative  nu e posibilă  procedura asta i  urgentă i specială.  Atunci,  am contestat înș ș
anulare, iar completul de divergen ă format din 2 judecători de la acela i tribunal ne-a dat câ tig de cauzăț ș ș
i a urmat dezbaterea fondului ordonan ei.  Iată, că am câ tigat în parte, e adevărat, o sumă de bani,  oș ț ș

crean ă a noastră certă, lichidă i exigibilă,  din 1 ianuarie  2016 i până la scaden a primului trimestru,ț ș ș ț
adică,  31 martie  2019, principal  plus accesorii.  Iată,  am creat i  o putere de lucru judecat  pe litigiileș
viitoare. În sensul că, ne-au rămas în prezent descoperite două trimestre i iată, suntem în scaden a celuiș ț
de-al treilea.  Acum, în  privin a ordonan ei n-am primit  încă sentin a. De la data primirii  sentin ei e unț ț ț ț
termen de plată, a a zice Codul de procedură civilă, de 30 de zile. Sperăm să intrăm în posesia banilor peș
care ni-i datorează. Dacă nu, o să vedem ce variante urmăm. Mul umesc. ț

Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  Mul umesc.  Fa ă  de  ordinea  de  zi  nu  avem  nimic  înț ț
procedură de urgen ă. Dacă sunte i de acord cu ordinea de zi care a fost publicată, cine este ”pentru”?ț ț
Împotrivă? Ab ineri? Vă mul umesc. ț ț Se aprobă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 1   al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect  de hotărâre privind  aprobarea  contului  de  execuţie  al bugetului  propriu al  Judeţului

Caraş-Severin  şi a  contului  de execuţie  al  bugetului  centralizat  al  instituţiilor  publice  şi  activităţilor
finanţate integral sau parţial din venituri proprii, pe trimestrul IV, 2019.

Domnul  pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  Aici,  o  să fac  precizarea  la  început  că  este un cont  de
execu ie estimat pe baza veniturilor i pe baza cheltuielilor, până la 30.11.ț ș 2019, nu? Lavi?

Doamna invitat Filip Lavinia (director general DGFA): Da.
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Deci vor avea loc modificări fa ă de aceste sume, până laț

sfâr itul anului. Pe sec iunea de func ionare a bugetului propriu, la data de 30.11.2019, veniturile încasateș ț ț
sunt în sumă de 181.773.522, plă i efectuate în sumă de 146.839.397, excedent de 34.934.125 lei. Repet,ț
aici e pe sec iunea de func ionare. O să mai avem de plătit salariile i celelalte cheltuieli materiale pe lunaț ț ș
decembrie. Sec iunea de dezvoltare a bugetului propriu, veniturile încasate sunt în sumă de 35.853.609,ț
plă i efectuate în sumă de 23.711.122  i un excedent în cuantum de 12.142.487. Pe total, veniturile suntț ș
217.627.131, plă i efectuate în sumă de 170.550.519, rezultând un excedent de 47.076.612. Pe sec iuneaț ț
de func ionare a bugetului centralizat al institu iilor publice i activită ilor finan ate integral sau par ialț ț ș ț ț ț
din  venituri  proprii  avem  în  total  venituri,  la  30.11.2019,  140.544.908,  plă i  efectuate  în  sumă  deț
139.677.107 i un excedent în cuantum de 867.801. Pe sec iunea de dezvoltare a bugetului centralizat alș ț
institu iilor publice i activită ilor finan ate integral sau par ial din venituri proprii înregistrează venituriț ș ț ț ț
de  3.232.561 lei.  Plă i  efectuate în  sumă  de 2.943.800,  rezultând  un excedent  de 288.761.  Total,  seț
înregistrează un excedent de 1.156.562. La Spital avem arierate de 14.344.180. O să vede i că la puncteleț
următoare o să alocăm din bugetul propriu, e i o economie pe care Spitalul a făcut-o pe sec iunea deș ț
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func ionare  la  capitolul  ”Personal”,  vom aloca  o  sumă  de  aproximativ  două  milioane  către  Spitalulț
Jude ean, pentru plata datoriilor. Dacă sunt întrebări? ț

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnule pre edinte, dacă îmi permite i?ș ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Vă rog.
Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Aici,  e ceva mirabil la partea de dezvoltare. Văd că aproape o

treime  nu-i cheltuit.  Eu tiu  că e posibil  să mai vină  facturi,  dar în  ultima  lună,  dacă nu ve i plăti iș ț ș
Guvernul, ca în bancul rusesc, nu vă dă, ci vă ia? 

Domnul consilier  Dinu Gabriel: Nu cred.
Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Păi cum să nu? Pentru că a i făcut o gaură foarte mare. E unț

deficit extraordinar de mare care va trebui pus acolo.
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  Deficit?  Noi vorbim de excedent  sau de deficit,  domnul

Cojocariu?
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Eu vorbesc cu colegul care s-a băgat peste mine. Întreba i-l peț

el, de ce se bagă…
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Păi nu, discuta i cu mine.ț
Domnul consilier Dinu Gabriel: În gaura creată acum de Guvern, nici măcar nu se vede, domnul

Cojocariu.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Domnul  Dinu, vă rog.
Domnul  consilier  Cojocariu  Ioan:  Răspunde i-mi  mie,  dacă  pute i,  întâi,  după  care,  să-iț ț

răspunde i lui.ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Spune i-mi, discutăm de deficit sau de excedent?ț
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Am întrebat despre excedentul acesta de 12 milioane 142…
Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  A a,  deci  nu  e  deficit,  e  excedent.ș
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Da, la dezvoltare.
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Bun, în regulă.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Mi se pare mare pentru ultima lună. Va fi banchet pe aici? Va

fi lume…
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu,  dacă Guvernul liberal ne ia  banii,  eu

consider că e o măsură injustă. Nu s-a întâmplat niciodată a a! i nici nu poate. Este vorba despre baniiș Ș
aloca i de noi, de Consiliul Jude ean, pe sec iunea de dezvoltare, pentru a finan a proiectele cu finan areț ț ț ț ț
europeană. Pe DJ 581 am reluat procedura de 4 ori i încă nu avem câ tigător, de i de fiecare dată amș ș ș
anun at că avem procedură. Pe 608, sper, ca până la sfâr itul anului, să semnăm contractul. Am solicitatț ș
clarificări la singura firmă care a rămas în cursă. Pe spitale am avut, spre deosebire de drumuri, proiectare
i apoi execu ie. Am făcut de câte trei ori proceduri pentru a oferta serviciile de proiectare, de trei ori nu aș ț

venit  nimeni.  Abia  a patra oară am reu it  să semnăm contracte pentru proiectele  tehnice ale  spitalelor.ș
Deci  din  acest  motiv nu  s-au  cheltuit  banii.  Vă  asigur  că,  de fiecare  dată,  reprezentan ii  Consiliuluiț
Jude ean în comisiile pentru atribuirea acestor lucrări sau proiecte i-au dat toată silin a. Dar la proiecteleț ș ț
tehnice pentru spital n-a venit nimeni! Nu puteam să dăm câ tigător, dacă nu a venit nimeni la licita ie.ș ț
Sigur, pute i să spune i că n-am reu it noi, să îi atragem. De acord i cu dumneavoastră. Cred că la a douaț ț ș ș
sau la a treia, am trimis la toate firmele de proiectare adrese, că scoatem aceste servicii la proiectare. Pe
581 avem o problemă. Am contactat i o să contactăm un serviciu de reactualizare a pre ului pentru acelș ț
segment de drum, de la intersec ia cu Secă eni până la Grădinari, pentru că la ultima licita ie, din nou, nuț ș ț
a venit nimeni,  invocând faptul că au crescut pre urile i din cauza Ordonan ei nr.114. Noi, ca orice omț ș ț
gospodar,  i  dumneavoastră  a i  fost  de  acord  la  votarea  bugetului,  nu  tiu  dacă  dumneavoastră  înș ț ș
persoană, dar forul legislativ, pentru că a fost majoritate, dacă n-a fost unanimitate, a fost de acord cu
acest lucru. Am prevăzut bani pentru contribu ia de 2% i cheltuielile neeligibile.  Sigur, nu pentru tot, căț ș
tiam că nu vom finaliza. Din acest motiv sunt acei bani pe sec iunea de dezvoltare. Dar, cu siguran ă, nuș ț ț

va rămâne atât. i la anul, o să vă propun, când vom aproba bugetul,  o altă metodă de lucru cu ace tiȘ ș
bani care sunt ai no tri. Nu sunt nici ai mei, nici ai colegilor din Consiliul Jude ean, sunt banii Consiliuluiș ț
Jude ean i vor rămâne în excedent, urmând ca în proiectul de buget pe anul viitor să vedem cum alocămț ș
ace ti bani. Dacă mai dori i…ș ț

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Este bine, practic asta trebuia să o spune i când a i prezentat.ț ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: tiam că o să mă întreba i!  De multe ori vorbesc i nu  măȘ ț ș

întreba i i atunci am profitat.ț ș
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Domnul consilier Cojocariu Ioan: Păi ce să fac dacă sunt foarte atent? Ce să fac dacă sunt foarte
atent?

Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Vă mul umesc, domnul Cojocariu.ț
Domnul  consilier  Cojocariu  Ioan:  Domnul  pre edinte,  noi  când  am  participat  la  votareaș

bugetului, v-am investit i cu încredere, deci am mizat foarte mult.ș
Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  Vă  mul umesc.  Să  ti i,  că  nu  v-am în elat  încredereaț ș ț ș

niciodată. 
Domnul consilier Cojocariu Ioan. Pu in, da. M-a i în elat…ț ț ș
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Acum, dacă spune i că doar pu in…ț ț
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu pe mine, că până la urmă suntem amândoi  din Caransebeș

i pot să vă iert.ș
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Mai ales, că e înainte de sărbători.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Da, da. Problema e că în ela i cetă enii.ș ț ț
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  Haide i,  domnul  Cojocariu … E altceva  campania,  maiț

avem până în iunie! 
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Îi dezamăgi i, îi dezamăgi i!ț ț
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Avem tot timpul până în iunie.
Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Pentru că sunt drumuri, sunt atâtea posibilită i de investire aț

acestor bani.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Sunt drumuri, tiu.ș
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu-mi spune i că la anul, dumneavoastră o să ave i o strategieț ț

i…ș
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Să ti i, că în fiecare an am câte o strategie, i o am i pe 4ș ț ș ș

ani, după încă 1 an.
Domnul consilier  Cojocariu Ioan: tiu, dar este înspre rău de la un an la altul.  Că de asta suntȘ

disperat, de aceea vorbesc eu acum!
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: O să vede i, că n-o să fi i disperat. i dacă vre i să discutămț ț Ș ț

de drumuri, vă invit alături de mine, pe toate drumurile pe care s-a lucrat în acest an i, cu siguran ă, se vaș ț
lucra i anul viitor, cu o parte din ace ti bani de care vorbim astăzi…O să vin în întâmpinarea dorin eiș ș ț
dumneavoastră. 

Domnul  consilier  Cojocariu  Ioan:  Domnul  pre edinte,  nici  nu  este  rău  că  mi-a i  spus  mie,ș ț
treburile astea, pentru că presa, sunt convins, că o să genereze alte întrebări i e bine că a i repetat. O săș ț
vă vină mai u or la conferin a de presă. Numai că acolo, o parte nu se vor…ș ț

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Mul umesc. Nu tiam că dumneavoastră sunte i la înaintareț ș ț
din partea presei, face i deschiderea i urmează presă să-mi pună întrebări. Dar e bine, m-a i pus în temă,ț ș ț
vă mul umesc! Bun. Dacă mai sunt întrebări? Lăsând gluma la o parte, să ti i că la anul viitor, a a am deț ș ț ș
gând să vă propun bugetul, cu cheltuirea acestor bani. Sper, să nu vă opune i atunci.ț

Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  ț Domnul consilier Surdu Daniel George nu
participă la vot, având un interes personal. 

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier  Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier  Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier  Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier  Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  O ab inere.ț ț
Domnul consilier Cojocariu Ioan: O ab inere la întreg. Pe articole sunt de acord, dar la întreg, nu.ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: În regulă. Se înregistrează o ab inere a domnului consilierț

Cojocariu Ioan. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 
*

Se trece la discutarea punctului 2   al ordinii de zi şi anume:
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2.Proiect  de hotărâre privind  rectificarea bugetului  propriu al Jude ului  Cara -Severin,  pe anulț ș
2019.

  Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  Aici,  vă  propunem o  rectificare  pozitivă  a  bugetului
Consiliului  Jude ean,  atât la  capitolul de venituri,  cât i  la  capitolul de cheltuieli.  Veniturile  bugetuluiț ș
propriu  se  suplimentează  cu  suma  de  1.785,00  mii  lei,  integral  pe  sec iunea  de  func ionare,ț ț
suplimentându-se indicatorul  sume defalcate din TVA pentru finan area cheltuielilor descentralizate laț
nivelul jude elorț  cu suma de 2.000 lei,  destinată finan ării  drepturilor  copiilor  cu cerin e educa ionaleț ț ț
speciale.  De asemenea, avem o reducere la  capitolul  subven ii de la bugetul de stat pentru finan areaț ț
drepturilor persoanelor cu handicap. Se diminuează cu 255,00 mii lei acest capitol, urmare a rectificării
negative comunicate de către Autoritatea Na ională pentru Persoanele cu Dizabilită i. Nu avem probleme.ț ț
Banii ace tia sunt da i înapoi pentru că nu se cheltuiesc. De asemenea, se propune, deci asta e pe parteaș ț
de venituri,  sunt cele 3 sume,  1.843.570 lei  –cote i sume defalcate din impozitul pe venitș  i venituriș
proprii,  de asemenea, o majorare de 196.430, plus cei 2.000 lei destina i finan ării drepturilor copiilor.ț ț
Este totalul pe partea de venituri. La cheltuieli sunt 1.785.000 lei.  Cea mai mare parte a banilor merg la
Spitalul  Jude ean  de  Urgen ă  Re i a,  1.523.000…Când  o  să  discutăm proiectul  de  hotărâre  privindț ț ș ț
finan area Spitalului Jude ean, o să vede i că, i vă spuneam la început, va fi i o diminuare a  capitoluluiț ț ț ș ș
privind personalul, cu 500.000.  În total, se va majora sec iunea de func ionare a Spitalului Jude ean cuț ț ț
suma de 2.023.000 lei, bani pe care Spitalul îi va folosi pentru plata medicamentelor, utilită ilor, hranei, laț
nivelul  Spitalului  Jude ean.  De asemenea,  o  să alocăm o sumă de 500.000 lei,  Direc iei  de Drumuriț ț
Jude ene. Restul sumelor sunt mai mici.  O să le revede i în proiectele pe diverse surse. În total, bugetulț ț
de la începutul anului a fost la nivelul de 265.357.000 lei.  În acest moment, este 283.424.900 lei. Dacă
sunt  întrebări?  Articolul  I,  cine  este  ”pentru”?  Împotrivă?  Ab ineri?  Domnul  consilier  Surdu  Danielț
George nu participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilierț
Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. Vă mul umesc.ț

*
Se trece la discutarea punctului 3   al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Jude ean  Cara -Severinț ș

nr.57/24.04.2019 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin şi a bugetelor
de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin i finanţate de către acesta pe sursa A, pe anul 2019, modificată i completată.ș ș

Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  Vor  fi  rectificări  la  următoarele  institu ii:  Consiliulț
Jude ean,  aparat  propriu;  Centrul  colar  de  Educa ie  Incluzivă  ”Primăvara”;  Direc ia  Generală  deț Ș ț ț
Asisten ă Socială i Protec ia Copilului Cara -Severin i Direc ia de Drumuri Jude ene Cara -Severin.ț ș ț ș ș ț ț ș
Ave i în mapă materialul cu influen ele. Vă spuneam că la Direc ia de Drumuri Jude ene alocăm 500.000ț ț ț ț
lei pentru cheltuieli de repara ii. O să vedem cât din ace ti bani va reu i Direc ia de Drumuri să cheltuie.ț ș ș ț
Însă fa ă de banii pe care i-am alocat Direc iei de Drumuri Jude ene au fost depă iri i din ace ti bani vorț ț ț ș ș ș
achita  toate  contractele  aflate  în  derulare.  Dacă  nu  sunt  întrebări,   articolul  I ,  cine  este  ”pentru”?
Împotrivă?  Ab ineri?  Domnul  consilier  Surdu  Daniel  George  nu  participă  la  vot,  având  un  interesț
personal. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 
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Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilierț
Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. Vă mul umesc.ț

*
Se trece la discutarea punctului 4   al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Jude ean nr. 59/24.04.2019 privindț

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli  al Spitalului  Jude ean de Urgen ă Re i a,  instituţie  de subț ț ș ț
autoritatea Consiliului Judeţean i finanţată de către acesta pe sursa F, pe anul 2019, modificată.ș

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: V-am spus despre ce este vorba, 1.523.000 de la Consiliul
Jude ean, 500.000 – economiile  pe care le fac. Asta înseamnă peste 2 milioane lei pentru sec iunea deț ț
func ionare,  pentru plata datoriilor.  Dacă sunt  interven ii?  ț ț Articolul  I,  cine  este ”pentru”?  Împotrivă?
Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. ț

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier  Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Proiectul  de  hotărâre  în  ansamblul  lui,  cine  este  ”pentru”?  Împotrivă?  Ab ineri?  Se  adoptăț
hotărârea. 

*
Se trece la discutarea punctului 5   al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Jude ean  Cara -Severinț ș

nr.60/24.04.2019 privind aprobarea bugetelor de venituri i cheltuieli ale instituţiilor i serviciilor publiceș ș
de sub autoritatea Consiliului  Judeţean Cara -Severin i finanţate de către acesta pe sursa G, pe anulș ș
2019, modificată i completată.ș

Domnul  pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  Este,  la  fel,  consecin ă  a proiectului privind  rectificareaț
bugetului.  La coala Populară de Arte i Meserii ”Ion Românu” se rea ează pe partea de cheltuieli laȘ ș ș
bunuri i servicii, iar la bugetul Teatrului de Vest Re i a se majorează cu suma de 44,92 mii lei. Dacă suntș ș ț
întrebări? Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier  Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nuț
participă la vot. 

Proiectul  de  hotărâre  în  ansamblul  lui,  cine  este  ”pentru”?  Împotrivă?  Ab ineri?  Se  adoptăț
hotărârea. 

*
Se trece la discutarea punctului 6   al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect  de  hotărâre  privind  prelungirea Acordului  de  Cooperare  încheiat  între  Unitatea

Administrativ  Teritorială  Jude ul  Cara -Severin,  prin  Consiliul  Judeţean  Cara -Severin,  Unitateaț ș ș
Administrativ Teritorială Municipiul Re i a, prin Consiliul Local al Municipiului Re i a i Unitateaș ț ș ț ș
Administrativ  Teritorială  Comuna  Văliug,  prin  Consiliul  Local  al  comunei  Văliug,  în
vederea  dezvoltării domeniului  schiabil  din zona Semenic-Crivaia,  precum i a turismului  pentruș
practicarea  schiului  şi  a  altor  sporturi  de  iarnă,  înscrise  în  strategia  na ională  de  promovare  iț ș
dezvoltare turistică,  aprobat prin  Hotărârea Consiliului Jude ean Cara -Severin nr. 194/20.09.2017, cuț ș
modificările i completările ulterioare.ș

Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  ”Proiect  de  hotărâre  privind  prelungirea  Acordului  de
Cooperare  încheiat  între  cele  3  unită i  administrativ-teritoriale,  Consiliul  Jude ean  Cara -Severin,ț ț ș
Primăria Re i a i Primăria Văliug.” ti i că este vorba de acel parteneriat pentru dezvoltarea domeniuluiș ț ș Ș ț
schiabil în zona Semenic.  inând cont de faptul că încă nu a fost elaborată, dată, o hotărâre de GuvernȚ
privind transferul acelor suprafe e de teren pe care Primăria Re i a la cedează în schimbul terenului peț ș ț
care va fi construit teleschiul, acel teren aflat în proprietatea Romsilva,  prelungim acest acord cu încă 1
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an. Deci va fi un act adi ional la acest acord prin care prelungim până la 31.12.2020. Dacă sunt întrebări?ț
Dacă nu sunt, articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  ț Domnul consilier Teodorescu Mircea
nu participă la vot, având un interes personal. 

Articolul II, cine este  „pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Domnul consilier  Teodorescu Mircea  nuț
participă la vot

Articolul III, cine este  „pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Domnul consilier  Teodorescu Mircea  nuț
participă la vot

Articolul IV, cine este  „pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Domnul consilier  Teodorescu Mircea  nuț
participă la vot

Articolul V, cine este  „pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Domnul consilier  Teodorescu Mircea  nuț
participă la vot

Articolul VI, cine este  „pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Domnul consilier  Teodorescu Mircea  nuț
participă la vot

Articolul VII, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilier Teodorescu Mircea  nuț
participă la vot

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Domnul consilierț
Teodorescu Mircea  nu participă la vot.  Se adoptă hotărârea.

*
Se trece la discutarea punctului 7   al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  i  completarea Hotărârii  Consiliului  Judetean Cara -ș ș

Severin nr.12/09.01.2019 privind  aprobarea salariilor  de bază pentru func ionarii  publici  i personalulț ș
contractual din cadrul Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caras-Severin.

Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  ti i  că  am aprobat  la  fiecare  institu ie  înfiin area,  înȘ ț ț ț
organigramă, a func iei de ”consilier achizi ii publice”. Consecin ă acelui lucru, la Direc ia de Eviden ă aț ț ț ț ț
Persoanelor  avem acest  proiect  de hotărâre.  Dacă  sunt  întrebări?  Dacă nu sunt,  articolul  I,  cine  este
”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în  ansamblul  lui,  cine  este  ”pentru”? Împotrivă?  Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 8   al ordinii de zi şi anume:
  8.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judetean  Cara -Severinș

nr.165/27.07.2017  privind  aprobarea  organigramei  i  a  statului  de  func ii  ale  Spitalului  Jude ean  deș ț ț
Urgen ă Re i a, cu modificările ulterioare.ț ș ț

Domnul  pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  La Spitalul  Jude ean se solicită  modificarea  statului  deț
func ii, ca urmare a promovării, sus inerii examenului de promovare, pentru 20 de posturi contractuale deț ț
execu ie  ocupate.  De asemenea,  pentru 6 posturi vacante se solicită  transformarea acestor posturi.  Înț
material  ave i  detaliat  acest  lucru.  Dacă  sunt  întrebări?  Articolul  I,  cine  este  ”pentru”?  ț Împotrivă?
Ab ineri? Nu sunt. Mul umesc. Se aprobă în unanimitate.ț ț

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul VI, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în  ansamblul  lui,  cine  este  ”pentru”? Împotrivă?  Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 9   al ordinii de zi şi anume:
  9.Proiect  de hotărâre pentru modificarea  i  completarea Hotărârii  Consiliului  Jude ean Cara -ș ț ș

Severin  nr.110/31.05.2017   privind   aprobarea  programului  audien elor  acordate cetă enilor  de  cătreț ț
pre edintele, vicepre edin ii i consilierii jude eni, modificată i completată.ș ș ț ș ț ș

8



Domnul  pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: inând  cont  de faptul că avem 2 colegi noi,  modificămȚ
această hotărâre. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în  ansamblul  lui,  cine  este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 10   al ordinii de zi şi anume:
  10.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în  anul 2020, a concediului de odihnă anual

neefectuat  în  anul  2019,  de  către  preşedintele  i  vicepre edin ii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,ș ș ț
domnul  Silviu  HURDUZEU,  domnul  Ionu -Mihai  POPOVICI  i  domnul  Constantin-Flaviusț ș
NEDELCEA.

 Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Ave i în mapă numărul de zile  de concediu neefectuate.ț
Dacă sunt întrebări?

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Mi se par multe zile, domnul pre edinte.ș
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: i mie domnul consilier, i mie, să ti i.Ș ș ș ț
Domnul  consilier  Cojocariu  Ioan:  Nu  pute i  să-l  lua i  după  iunie?  Că  i  a a  nu  vă  maiț ț ș ș

interesează.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: După iunie care?
Domnul consilier Cojocariu Ioan: După iunie, păi când se termină mandatul.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: După iunie 2024, vă promit că le iau.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Da.
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Da.  Articolul 1, cine este  „pentru”? Împotrivă? Ab ineri?ț

Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în  ansamblul  lui,  cine  este  ”pentru”? Împotrivă?  Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 11   al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Programului  manifestărilor  culturale  şi  activităţilor

metodice ale Bibliotecii Judeţene ”Paul Iorgovici”Caraş-Severin, pentru anul 2020.
Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  Uzan ă  a  Consiliului,  să  aprobăm  acest  program  alț

manifestărilor  Bibliotecii  Jude ene.  Dacă  sunt  întrebări?  Articolul  1,  cine  este  ”pentru”?  ț Împotrivă?
Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în  ansamblul  lui,  cine  este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate. 
*

Punctele 12, 13 i 14ș  ale ordinii de zi:
12.Informare  privind  situa ia  personalului  angajat  la  Direc ia  Generală  de Asisten ă  Socială  iț ț ț ș

Protec ia Copilului Cara -Severin, în perioada 01.01.2018-30.11.2019.ț ș
13.Informare privind situa ia Centrului de Management Integrat al De eurilor  Lupac. ț ș
14.Întrebări. Interpelări.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Am epuizat ordinea de zi. Doamna prefect…
Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Domnule pre edinte…ș
Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  Numai  o  secundă,  u or,  u or…Doamna  prefect,  văș ș

mul umesc pentru participare i da i-mi voie să vă urez mult succes în activitatea de prefect al jude uluiț ș ț ț
Cara -Severin!  A  vrea să vă invit  i  pe dumneavoastră, pe to i consilierii  jude eni,  i,  bineîn eles,  iș ș ș ț ț ș ț ș
directorii  din  cadrul  institu iilor  aflate  în  subordinea  Consiliului  Jude ean,  vineri,  20  decembrie,  laț ț
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Moldova Nouă, la cursa inaugurală cu bacul pe Dunăre. Domnul Sporea, ”ce se mai întâmplă cu bacul”,
în 20 facem cursă inaugurală!

Domnul consilier Teodorescu Mircea: A  vrea să-mi permite i i mie, un minut. ș ț ș
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Da, vă rog.
Domnul  consilier  Teodorescu  Mircea:  Am  studiat  cele  două  informări  solicitate  în  edin aș ț

trecută. Privitor la angajările de la Direc ia Generală de Asisten ă Socială i Protec ia Copilului, am avutț ț ș ț
o discu ie lămuritoare i cu doamna director. În eleg că numărul foarte mare de angajări din ultimii 2 aniț ș ț
se datorează fluctua iei de personal.  Ok, în elegem, am luat act de această informare. Mai problematicăț ț
este situa ia Centrului de management  integrat  al de eurilor  de la  Lupac.  Studiind  această informare,ț ș
concluzia mea i a grupului nostru este că, în acest mandat, în nici un caz nu se va inaugura acest centru.ș
Problema  este  următoarea:  ce  se  întâmplă  cu  pierderile  suferite  de  primăriile  care  sunt  nevoite  să
transporte de eurile la distan e foarte, foarte mari? Asta e întrebarea noastră, domnule pre edinte. ș ț ș

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Da. Din punctul meu de vedere, firma care execută lucrarea
la  deponeu  poate fi  ac ionată în  instan ă  pentru a  plăti  aceste  pagube.  Nu  sunt  pagube  generate  deț ț
Consiliul Jude ean, dacă asta dori i să mă întreba i.ț ț ț

Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Era o întrebare.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Legat de angajările care s-au făcut la DGASPC, o să vede iț

că 42 de posturi sunt de asisten i maternali.ț
Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Perfect, am luat act i de acest lucru, mă bucură.ș
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Da.
Domnul consilier Teodorescu Mircea: i, domnule pre edinte, fiind ultima edin ă, vă rog să-miȘ ș ș ț

permite i să vă urez dumneavoastră, întregului plen, La mul i ani i Sărbători fericite!ț ț ș
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Mul umim.  La fel,  i eu vă urez tuturor! Domnul  Crina,ț ș

jos, a pregătit o masă cu bucate tradi ionale. Domnul  Crina.ț
Domnul consilier  Crina Ioan: Domnul pre edinte, vreau să întreb i eu ceva. ș ș
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Vă rog.
Domnul  consilier  Crina  Ioan:  Spune i-mi,  firma  care execută  deponeul  de sus,  de  când  areț

contract cu noi?
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Cred că ti i mai bine decât mine!ș ț
Domnul consilier Crina Ioan: Păi? Deci nu se datorează mandatului nostru!
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Haide i, să încheiem în tonuri optimiste. Sărbători fericite!ț

Dar, dacă  mai  e nevoie  de o edin ă  extraordinară,  dacă se întâmplă  cumva  să primim bani  printr-oș ț
rectificare bugetară la sfâr itul anului, măcar pentru Spital, dacă nu pentru Consiliul Jude ean... În acestș ț
moment, a teptăm bugetul pe anul viitor. Dacă va fi nevoie ne vom întâlni, până la sfâr itul anului, într-oș ș
edin ă extraordinară.  Dacă nu, undeva până în  data de 10, în  data de 9 ianuarie  vom avea o edin ăș ț ș ț

extraordinară. Dacă nu ne mai vedem, La mul i ani, Sărbători fericite i să ne întâlnim cu bine la anu'!ț ș
Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

             PRE EDINTE,                    Ș                  SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI,

         Silviu HURDUZEU             Darian CIOBANU

FP/FP/ 1 ex. 
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